
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 11 april 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande via zoom

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Frånvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande via zoom

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Olof-Petter Häggström och Elias Bustamante Sävlind.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-04-04 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Utbildningsansvarig
Utbildningsansvarig informerade om att möte med institutionens utbildningsutskott har hållits.

Utbildningsansvarig informerade även om att T8:or är välkomna att utse en eller flera representanter
och ta kontakt med utbildningsansvarig ifall de önskar att delta i studierådet.
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3. Beslutsärenden

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt angående biljettförsäljningen till vårbanketten
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som vill framföra klagomål kring biljettförsäljningen
för vårbanketten. Medlemmen anser att det styrelsen borde förvarnat kring att biljettförsäljningen ska
ske då det är ett begränsat antal platser. Medlemmen anser även att fördel ges till de som befinner sig i
styrelsens kretsar som därav kan ha fått kännedom om detta i förväg. Medlemmen lyfter även att det
var många som inte såg att biljettförsäljningen var öppen innan den var stängd.

Styrelsen tackar för åsikten och instämmer med att biljettförsäljningen inte var optimal och något vi
borde ha förvarnat om. Det höga engagemanget som fanns kring vårbanketten var inget vi förväntade
oss eftersom det var ett lågt intresse för Jubileumssittningen förra året och trodde därför att
biljettförsäljningen skulle kunna vara öppen längre än vad den var. Gällande att det skulle ge en fördel
till personer som umgås med styrelsemedlemmar och befinner sig i dess kretsar vill vi lyfta att ingen
såväl i styrelsen som styrelsemedlemmarnas vänner visste att biljettsläppet skulle ske utan i det här
fallet var det enbart Klubbmästaren som hade en aning om när biljettsläppet skulle ske. Det är väldigt
tråkigt att alla som skulle vilja gå inte kan gå och att vi i framtiden ska ha en bättre framförhållning
när det kommer till biljettförsäljningen.

4.2. JF-åsikt angående styrelsens svar på en JF-åsikt från föregående
protokoll angående biljettförsäljningen till vårbanketten

Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem med anledning av svaret om åsikten rörande
vårbankett i föregående protokoll. Medlemmen undrar hur styrelsen planerar att kompensera de
medlemmar som inte fick plats på banketten och särskilt de som går en högre termin och inte kommer
få chansen att gå nu alls eftersom de inte fick information om att det skulle säljas biljetter.
Medlemmen påpekar även att det inte hålls mycket andra sittningar.

Styrelsen tackar för åsikten men kompensation för att folk inte får plats på JF:s event är inget som
förekommit tidigare och är inget vi kommer att göra utifrån ett rättviseperspektiv för alla medlemmar
som inte fick plats på vårbanketten. Inför det här biljettsläppet hade alla lika förutsättningar. Vi vill
även framföra att högre terminer är mer än välkomna att framföra sin åsikt om förslag på egna
sittningar eller liknande för äldre terminer till Klubbmästaren. Vi har diskuterat möjligheten att ha fler
sittningar under terminen i mån av tid och det kommer bland annat hållas en kårsittning 22 april för
medlemmar i JF tillsammans med andra studenter vilka har Rouge som kårhus.
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5. Informationspunkter

5.1. Chefredaktör för de Facto informerade om första numret för 2023
Chefredaktör för de Facto informerade om att årets första de Facto har släppts online på JF:s hemsida
och snart kommer i tryckt form. Chefredaktören vill även uppmana alla intresserade att skriva i nästa
de Facto! Hör då av er till defacto@jf-umea.se.

5.2. Klubbmästaren informerade om kårsittning 22/4
Klubbmästaren informerade om att den 22:a april kommer det att vara en gemensam sittning på
Rouge för de olika föreningar/festerier som har Rouge som kårhus och platserna kommer fördelas lika
på alla kårhus. Mer information kommer på Instagram och Facebook.

6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Klara Brändström,
Marknadsansvarig och protokollförare under dagens möte då informationsansvarig var frånvarande.

___________________________ ___________________________
Justerat, Olof-Petter Häggström Justerat, Elias Bustamante Sävlind
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